



Bear Class ESL Grade 3 2018 January Newsletter

Welcome to the Bear Class ESL Grade 3 monthly newsletter for January. We are into our last month of the semester. We have progressed well through the material and I have seen a lot of improvement.

January will see focus solely on preparing for the Speech Contest. This will be a culmination of all the work we have done in our composition writing and, mainly, the Keynote presentation. The Speech Contest is essentially a longer and more detailed version of the monthly Keynote presentations. The students will use the skills they have learnt and developed through these presentations. I will choose a topic for them to create and develop an interesting and informative presentation.

We will use the time normally spent studying grammar, reading and composition on our Speech Contest so we can really concentrate on producing high quality presentations.

This concludes the monthly newsletter for January.

As always if you have anything you would like to discuss with me, please feel free to leave me a message in the weekly communication books.

Until next time, see you soon.

Teacher Eamonn.



Bear Class ESL Grade 3 2018 January Newsletter

我們將進入到我們這學期的最後一個月囉！我們一直有很棒的進展以及我看見孩子很多的進步喔！

一月份我們將聚焦在各自的演講專題的準備上，這是我們所有學過的寫作及專題之匯集，比賽是需要更多更長的一些細節。在這個月的簡報課程上，孩子們也將會使用他們學過的技巧及他們曾經製作過的經驗來彙整，我將會幫助他們挑選出一個適合他們的主題再向下延伸更多的內容來完成他們的專題演講的部分。

我們將花一些時間來複習文法及閱讀，還有寫作在將這個運用在我們的專題簡報上，所以我們將專注在做出高品質的剪報內容。

以上是我們一月份月報的彙整。

假如你有任何孩子學習問題想要與我討論，請您不要客氣將您的想法寫在聯絡簿上，我會盡快回覆您！

Until next time, see you soon.

Teacher Eamonn.